
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 6. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål AA
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at man i Region Sjælland har en
lavere andel af det samlede optag på sygeplejerskeuddannelsen, end regio-
nens befolkningsstørrelse berettiger, når man samtidig oplever regional man-
gel på sygeplejersker og en rekordhøj søgning til de studiepladser, der findes
i regionen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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